2013香港環保卓越計劃 Hong Kong Awards for Environmental Excellence

交通及物流業 Transport and Logistics

銀獎 Silver Award



信興物流有限公司 Shun Hing Logistics Co., Ltd.

信興物流有限公司以「持續改善,精益求精」的精神,推動公司環保文化,持續發展綠色鏈管理及實踐環保理念,身體力行,積極鼓勵員工、友好夥伴及物流同業為環保作出貢獻。



Shun Hing Logistics Company Limited adheres to the spirit of "Continuous Improvement and Excellence" and aims to promote the environmental culture in the Company. We continuously drive the green chain management and the concept of environmental protection, and to encourage staff, alliances and logistics sector towards environmental excellence.



外牆的標誌由原本的射燈照射改用LED背燈襯托·並設有 戶外感光開關功能·大大減低用電量·而且更加美觀。

The spot lights of the signage have been replaced by LED backlights with brightness sensitive switch, which can reduce electricity consumption and beautify the appearance of the building.



辦公室推行區域關燈措施。 Our office has implemented light zoning.



在2013年添置兩部歐盟五型貨車·以提高車隊整體的運 作效益。

We acquired two more Euro 5 trucks in 2013 to improve the overall operational efficiency of our fleet.